
Tisková konference 8. 7. 2009 začala zápisem do prezenční listiny. Do předsednictva usedli zleva: MUDr. Jana Přádná – primářka
patologického oddělení, MUDr. Václav Janovský – primář onkologického oddělení, MUDr. Jaroslav Novák, MBA –místopředseda
představenstva a koordinátor projektu, v zákrytu MUDr. Václav Šnotek-primář oddělení plicního a TBC, MUDr. Petr Lhoták-
primář rentgenologického oddělení a MUDr. Aleš Petřík,PhD. - zástupce primáře urologického oddělení.

Prezentaci jednotlivých oddělení sledovali kromě novinářů také hosté z řad odborné veřejnosti a nemocnice. Např. (1. snímek
zprava) Mgr. Jiřina Otásková, MBA- náměstkyně pro ošetřovatelskou péči a hlavní sestra Nemocnice České Budějovice, a.s., 
JUDr. Božena Kučerová-ředitelka Zdravotní pojišťovny Ministerstva vnitra s kolegyní. (2. snímek zleva) MUDr. Miroslav Děták –
primář ústavní lékárny, který se zabývá ředěním cytostatik, tedy úkonem, který bude za pomoci financí z Evropské unie
robotizován.



Všeobecné informace o projektu přednesl místopředseda představenstva MUDr. Jaroslav Novák, MBA.  Slova se poté ujal primář
onkologického oddělení MUDr. Václav Janovský.

Svá oddělení a význam evropských peněz pro jejich modernizaci představili také MUDr. Václav Šnorek – primář oddělení plicního 
a TBC a primář radiologického oddělení MUDr. Petr Lhoták.

Slovo dostali také primářka patologického oddělení MUDr. Jana Přádná spolu s MUDr. Alešem Petřík,PHD.-zástupcem
urologického oddělení.



Redaktorka Českého rozhlasu České Budějovice natáčela pro vysílání rozhovory s prim. MUDr. Václavem Janovským z onkologie 
a prim. MUDr. Petrem Lhotákem z radiologie.

Závěrečné pohoštení, které se stalo milou kulisou k neformálním rozhovorům, připravil hotel Solná brána.

Projekt „Modernizace a obnova přístrojového vybavení centra komplexní onkologické péče  Nemocnice České Budějovice, a. s.“

je spolufinancován Evropskou unií z Evropského fondu pro regionální rozvoj.


